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16 czerwca 2014

Ambasador Szwecji u marszałka

Między innymi o kierunkach możliwej współpracy ze szwedzkimi partnerami oraz o
potencjale gospodarczym województwa świętokrzyskiego rozmawiali marszałek
województwa świętokrzyskiego Adam Jarubas i ambasador Królestwa Szwecji w Polsce
Staffan Herrström. Ambasador w poniedziałek, 16 maja 2014 roku, przebywa z wizytą w
Kielcach.

– Chcemy uczyć się na waszych doświadczeniach m. in. w zakresie komercjalizacji badań
naukowych, z czym obecnie w Polsce mamy jeszcze problemy, a szwedzkie rozwiązania na
tym polu są świetne. Również potencjał naszych kieleckich uczelni jest ukierunkowany na
kraje nordyckie, co stwarza nadzieję na dobrą współpracę – mówił podczas spotkania
marszałek Adam Jarubas. Podkreślił również, że interesujące są dla nas szwedzkie
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rozwiązania wdrażane w dziedzinie m. in. zrównoważonego rozwoju, odnawialnych źródeł
energii czy przedsiębiorczości. Ambasador był z kolei zainteresowany potencjałem regionu
w zakresie budownictwa oraz produkcji rolno-przetwórczej.

Staffan Herrström jest ambasadorem Szwecji w Polsce od 2011 roku. Wcześniej był m. in.
ambasadorem Szwecji w Wietnamie i w Tanzanii, zastępcą dyrektora generalnego
Szwedzkiej Agencji Międzynarodowej Współpracy Rozwojowej (SIDA), sekretarzem stanu w
Kancelarii Premiera, doradcą politycznym wicepremiera Oli Ullstena.
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